
De Ledenadministratie 
Het jaar 2021 is een rustig jaar geweest. Door de Coronacrisis is het plan om de contributie 

inning in maart en augustus te laten plaats vinden niet gelukt. Mede door de crisis is ben ik 

niet heel actief geweest. (zelf corona gehad). Met ingang van 1 januari 2020 is de Atletiek 

Unie overgestapt op een nieuw CRM-systeem, Volta. De werking hiervan, verbetert steeds, de 

controle met onze administratie van SportLink gaat steeds beter.  

 Het ledenbestand van de actieve leden is per saldo  in 2021 gedaald , met 11 (2020:gestegen 

met 4 ). In 2021 hebben zich 45 nieuwe leden aangemeld.  Mede door  de Corona crisis is ons 

ledenbestand gedaald, het aantal pupillen is behoorlijk gestegen en daar tegenover staat en 

daling bij de recreanten. Ik ben in 2019 begonnen met het opvragen naar de reden van 

opzegging, de meeste redenen die men opgeeft zijn : Blessures, geen tijd meer door studie, 

en werkzaamheden, andere sporten, ook vonden enkele leden atletiek niet meer leuk.  

 

Overzicht van het ledenbestand per ultimo 2021: 

    2021 2020 2019 2018 2017  2016 

Minipupillen        5 10 8 8 8 6 

Pupillen(C+B+A)  90 72        71 59 56 58 

Junioren(C/D)   53 55 56 54 52 49 

Junioren(A/B)   25 22 20 36 40 42 

Senioren   32 32 33 44 40 45 

Masters   59 59 58 50 50 47 

Recreanten   147 172 175 171 166 178 

Overige Leden  39         39  36 35 33 29 

Totaal   450 461   457 457   445 454 

 


